
ČSS, z.s. Krajské sdružení Plzeň 

Zápis z valné hromady 

Plzeň – Lobzy dne 24.2.2024 
 

1/ Zahájení  

 

- provedl p. Havel – předseda KS – zahájení schůze podle času na pozvánce 9.30 hod. 

V 9.30 hod. bylo přítomno 19 delegátů ze 32 klubů, nadpoloviční většina, valná hromada je usnášení 

schopná. 

 

Účast: dle presenční listiny: 

 

0012 - SSK Olymp Plzeň - Mgr. Kateřina Frantalová 

0015 - SSK Plzeň – Slovany – Jan Fidler 

0066 - SSK Imperator – Miloslav švec 

0080 - SSK Arnika Tachov – Zbyněk Tribula 

0155 - SSK Kout na Šumavě – Josef Dufek 

0170 - SSK Plzeň – Doubravka – Stanislav Špelina 

0173 - SSK Klatovy – Zdeněk Kadlec 

0176 - SSK Plzeň – střed – Ing. Pavel Ambrož 

0180 - SSK Líšťany – Milan Kottek 

0230 - SSK Újezd sv. Kříže – Josef Franta 

0232 - SSK Rapid Plzeň - Mgr. Vlastislav Fiala 

0305 - SSK Hostouň – Dušan Váchal 

0370 - SSK Dukla Plzeň – Ing. Petr Černoch 

0412 - SSK Chocomyšl – Radek Ryneš 

0486 - SSK Psohlavec Domažlice – Jindřich Pavlíček 

0508 - SSK Kokšín – Tomáš Mandys 

0735 - SSK Staré Sedlo – Tomáš Simák 

0753 - SSK Broky Plzeň – Ing. Karel Krůs 

0802 - SSK Rangers – Erich Pross 

 

Přítomní další členové PKS: Jaroslav Havel, Bedřiška Hyková, Ing. Dagmar Boušová, Ing. Pavel 

Světlík, Jiří Hauer.  Hosté: Josef Fiala – SSK Dukla Plzeň. 

 

Program: 

 

1. Zahájení, přivítání hostů. 

2. Schválení programu, kontrola usnesení. 

3. Kooptace nového člena výboru KS – návrh výboru KS. 

4. Zpráva o činnosti za poslední období. 

5. Zpráva o hospodaření. 

6. Zpráva kontrolní komise KS. 

7. Diskuse. 

8. Usnesení. 

9. Závěr. 

 

2/ Schválení programu.  

- hlasování o programu – schváleno 19–0–0. Volba komisí. Mandátová: předseda Jan Fidler, dále 

Josef Franta, Zdeněk Kadlec – schváleno 19–0–0. Návrhová: Předseda Mgr. Vlastislav Fiala, 

dále Zbyněk Tribula, Jiří Hauer – schváleno 19–0–0. Schválen zpracovatel zápisu p. Ing. Pavel 

Světlík 19–0–0. 

 



 
3/ Kooptace nového člena výboru KS – návrh přednesl předseda KS J. Havel                                                                                                                                                                                                         

 
Na posledním zasedání výboru KS dne 23.1.2024 požádal Ing. Petr Černoch o uvolnění z výboru KS 

z pracovních důvodů. Byl projednán návrh na nového člena výboru - p. Josef Fiala z SSK Dukla Plzeň. 

Kooptace je nutná ke schválení na valné hromadě 24.2.2024. Schváleno 19–0–0. 

 
4/ Zhodnocení činnosti KS za poslední období – přednesl předseda KS J. Havel                                                                                                                                                                                                           

 

Od poslední valné hromady 18.2.2023 se Krajské sdružení na svých zasedáních sešlo celkem 7 x. V roce 

2023 celkem 6 x, v roce 2024 do dnešní valné hromady 1 x. Výbor byl vždy svolán dle potřeby, 

vyplývající z úkolů pro řešení. Během roku 2023 vznikl nový klub SSK Hostouň č–0305. K dnešnímu 

datu máme v kraji 32 střeleckých klubů. Všechny kluby jsou pobočnými spolky ČSS. 

Z vlastní činnosti – uspořádali jsme krajské přebory v kulových disciplínách. V brokových 

disciplínách se krajský přebor neuskutečnil z důvodu nevyřešení provozu brokové střelnice. Výsledky 

byly včas umístěny na krajském webu. Zajistili jsme reklamní sady KS 100 ks – předávány na akcích 

KS, krajské přebory, vyhodnocení mládeže. Průběžně jsme zajišťovali střelivo a poháry na krajské 

přebory. Vyhodnocení mládeže za rok 2023 jsme opět uskutečnili formou společného vyhlášení 

v restauraci v Lobzích s občerstvením pro pozvané sportovce a trenéry. Bylo opět provedeno formou 

hlasování členů výboru a trenérů mládeže.  

Zasedání 18.2. - po skončení valné hromady. Žádosti o příspěvek na soutěže „Pohár mládeže SSK 

Klatovy“ a „Západočeská liga mládeže“ budou projednány na příštím zasedání KS. p. Havel předložil 

k proplacení paragon na nový toner do tiskárny - 2 199,- Kč. Odsouhlaseno. Ve spolupráci s p. Fidlerem 

nutno odeslat na finanční úřad Plzeň dva dokumenty. Vyúčtování daně vybírané srážkou podle zvláštní 

sazby, Prohlášení k dani z příjmu právnické osoby. Bylo následně provedeno. p. Pavlíček navrhl ocenění 

p. Horáka a p. Šiguta při příležitosti životního jubilea. p. Krůs navrhl předat ocenění za práci v KS 

odstoupivšímu p. Evženu Šteifovi jako revizoru KS. p. Krůs a pí. Boušová zajistí 3 dárkové koše.  

Zasedání 14.3. - p. Havel podal informace o proběhlých kurzech trenérů licence „C“ 25. - 26.2.2023 – 

20 účastníků (další kurzy trenérů licence C již ve dvou víkendech) a rozhodčích licence „A B C“ 11. - 

12.3.2023 - 34 účastníků. Vyúčtováno. Dále informoval o připravovaném semináři trenérů 25. - 

26.3.2023. Vzhledem k termínovým kolizím je seminář stažen pouze na sobotu 25.3.2023. Byly 

stanoveny termíny krajských přeborů v kulových a brokových disciplínách – informace umístěna na 

krajském webu. Dále navrhl zadat vyhotovení reklamních tašek s osvědčeným obsahem – odsouhlaseno. 

Dále došli žádosti SSK Klatovy 2 400,- Kč soutěž „Klatovský pohár mládeže“ VzPu 30 vleže. SSK 

Klatovy a SSK Újezd Sv. Kříže 10 000,- Kč soutěž „Západočeská liga mládeže“ v disciplíně SM 60. 

Obě žádosti odsouhlaseny – po předložení účtů proplatit. Byly předány dárkové koše pro p. Jaroslava 

Horáka a Václava Šiguta z SKP Psohlavec Domažlice – zajistil P. Pavlíček a pro p. Evžena Šteifa – 

zajistil p. Havel. Noví členové výboru KS p. Hauer a P. Světlík poskytli své kontaktní údaje do adresáře 

KS. 

Zasedání 16.5. - p. Havel informoval o vzniku nového klubu v kraji – SSK Hostouň č–0305 má 14 

členů, předsedou p. Michal Krotký. V sobotu 25.3. proběhl seminář trenérů – celkem 17 účastníků. Příští 

seminář trenérů připravován na první či druhý víkend září 2023. Byla podána informace o průběhu 

soutěže „Západočeská liga mládeže“, pořádají SSK Újezd Sv. Kříže a SSK Klatovy. Byla dokončena 

akce výroby 100 ks reklamních tašek KS – 21 719,- Kč. Vyúčtováno. Tašky budou rozdělovány při 

určených akcích KS. Byla podána informace z jednání VV ČSS ze dne 17.4. o znovu zprovoznění 

brokové střelnice v Brně. p. Černoch seznámil výbor KS s neutěšeným stavem kolem provozu brokové 

střelnice v Plzni. Nový KVR p. Světlík postupně přebírá agendu rozhodčích v kraji od p. Pučelíka. 



 Zasedání 29.8. - úvodem p. Havel pogratuloval p. Jindřichu Pavlíčkovi k životnímu jubileu a předal 

dárkový koš od KS. Dále předal všem členům KS reklamní tašku (tužka, přívěšek na klíče, samolepka, 

blok). Dále podal informaci o průběhu krajských přeborů v kulových disciplínách. Vzhledem 

k nevyřešení provozu brokové střelnice, byly krajské přebory v brokových disciplínách pro rok 2023 

zrušeny. Dále informoval o úspěšném průběhu soutěže „Západočeská liga mládeže“ v disciplíně SM 60. 

SSK Klatovy žádají o příspěvek 12 000,- Kč na úpravu terčového zařízení (otočné terče). Veškerá foto 

dokumentace přiložena u žádosti – výbor KS schválil. p. Havel podal informaci k přípravě 

„Vyhodnocení mládeže“ za rok 2023. Je třeba začít s přípravou. p. Fidler zajistí potřebné tabulky 

s výsledky z předem určených závodů. Podmínky – vyhodnocení tradiční anketou hlasováním, bez 

rozdílu kategorií do 18 let. Pro 12 vyhodnocených sportovců zajistí p. Boušová poukázky ze Sportisima 

á - 1 000,- Kč. p. Havel objedná v restauraci občerstvení pro všechny zvané á–300,- Kč. p. Fidler 

rekapituloval stav zásob střeliva a pohárů. Dokoupí 10 000 ks malorážkových nábojů a potřebný počet 

pohárů – finančně vyřídí s pí. Boušovou. p. Havel připravuje seminář trenérů Pi, Pu na dny 30.9. - 1.10. 

Uskuteční se v klubovně nad restaurací. Stanoven poplatek 300,- Kč na osobu. p. Havel vybízí nového 

KVR p. Světlíka k zorganizování kurzu rozhodčích licence A B C v termínu březen 2024. 

Zasedání 3.10. - na úvod zasedání uctili všichni členové výboru KS minutou ticha památku p. Václava 

Šiguta, člena SKP Psohlavec Domažlice. p. Havel informoval o proběhlých krajských přeborech 

v kulových disciplínách, výsledky vč. fotografií umístěny na krajském webu. V brokových disciplínách 

krajský přebor zrušen. Dále byla ukončena soutěž „Západočeská liga mládeže“ v disciplíně SM 60. 

Příspěvek řádně vyúčtován, SSK Klatovy - 4 000,- Kč. SSK Újezd Sv. Kříže 6 000,- Kč. SSK Klatovy 

předal vyúčtování příspěvku na renovaci terčového zařízení. Vzhledem k darovanému materiálu (barvy) 

- 9 278,- Kč. SSK Rapid a SSK Dukla žádají o finanční příspěvek 3 000,- Kč. Soutěž „Fiala cup“ - 

zajištění provozu elektronických terčů - p. Poláček. Odsouhlaseno. p. Havel informuje o sestavení 

krajského kalendáře akcí zima 2023–24. Dále informuje o proběhlém semináři trenérů v sobotu 1.10. - 

zúčastnilo se celkem 19 trenérů. Navrhuje předběžný termín valné hromady 17. nebo 24.února 2024 - 

bude stanoveno na dalším zasedání. Dále informoval o rezignaci p. Pavla Bittnera na funkci 

viceprezidenta svazu i na všechny další funkce ve svazu při jednání VV ČSS dne 19.9.2023. p. Světlík 

informuje o připravovaném semináři rozhodčích všech licencí 2.12.2023 - přihlášky docházejí. p. Havel 

podal informaci k „Vyhodnocení mládeže 2023“. Bude ve středu 25.10.2023 od 16,00 hod. v restauraci 

v Lobzích. K účasti budou vyzváni závodníci z ankety hlasováním výboru KS a oslovených trenérů 

mládeže. Pozváni budou rovněž trenéři oceněných závodníků. P. Havel zajistí občerstvení a pí. Boušová 

zajistí poukázky ve Sportisimu. 

Zasedání 19.12. - p. Havel podal informace o vyúčtování soutěže „Západočeská liga mládeže“. SSK 

Klatovy 3998,- Kč a SSK Újezd Sv. Kříže 6 000,- Kč. Dále informoval o vyúčtování akce 

„Vyhodnocení mládeže“. Poskytnuta záloha 6 000,- Kč z pokladny KS. Občerstvení 4 398,- Kč. Ze 

zbytku zálohy dále bylo použito 1 500,- Kč na úhradu obsluhy elektronických terčů na první tři kola 

soutěže „Fiala cup“. Doklady od všech akcí předány hospodářce pí. Boušové. Na návrh SSK Újezd Sv. 

Kříže – předáno ocenění (dárkový koš) - předseda klubu p. Ondřej Trišč. Proběhla diskuse, zdali 

oceňovat jen kulatá jubilea, nebo i půl jubilea – odsouhlaseno 65, 70, 75, 80, 85 let věku – na návrhy 

klubů z kraje. p. Havel podal informaci o konání krajských přeborů ve vzduchových zbraních pro rok 

2024. Disciplína VzPu 30 vleže v rámci soutěže „Pohár SSK Plzeň – Slovany“ v sobotu 6.1.2024. 

Disciplíny VzPi a VzPu v rámci soutěže „Chodský čakan“ jejíž termín se přesouvá na sobotu 27.1.2024. 

p. Havel podal návrh na termín konání valné hromady v sobotu 24. února 2024 od 9,30 hod. v prostorách 

restaurace. Pozvánky na VH rozešle předseda p. Havel na maily dle adresáře. Občerstvení dořešíme na 

lednové schůzi výboru KS. Byla předložena žádost SSK Klatovy na soutěž “Pohár mládeže SSK 

Klatovy“ VzPu 30 na rozhodčí 2 400,- Kč – odsouhlaseno. Vzhledem k své pracovní vytíženosti p. 

Černoch zvažuje ukončení činnosti ve výboru KS. p. Světlík informuje o proběhlém semináři rozhodčích 

2.12. v Lobzích. Zúčastnilo se z původně 25 přihlášených 14 zájemců. Dále informuje o připravovaném 

kurzu rozhodčích licence A B C 16. – 17.3.2024 v Lobzích. Informace na krajském a svazovém webu. p. 



Havel informoval o připravovaném kurzu trenérů licence C 2. – 3.3. a 16. – 17.3.2024 v Lobzích. 

Informace též na krajském a svazovém webu. 

Zasedání 23.1. - hlavním bodem jednání výboru byla příprava valné hromady KS. Termín 24.2. od 9,30 

hod. v restauraci. Pozvánky včetně pozvánky na náhradní valnou hromadu rozešle předseda KS na maily 

dle adresáře. Ve spolupráci s obsluhou restaurace zajištěno občerstvení. Na valné hromadě stanovíme 

potřebné komise – mandátová a návrhová. Výbor se sejde v 9,00 hod. restauraci. P. Fidler podal 

informaci ke stavu střeliva a pohárů. Výbor navrhuje nákup 60 000 diabol a 10 000ks maloráž. nábojů. 

Nákup vyřídí s pí. Boušovou. p. Černoch požádal z důvodu pracovního vytížení o uvolnění z výboru KS. 

Navrhuje za sebe kooptovat zástupce Dukly p. Josefa Fialu – výbor souhlasí. Kooptaci nutno schválit na 

valné hromadě.  

5/ Zpráva o hospodaření KS za poslední období – přednesla Ing. Dagmar Boušová.   

                                                                                                                                                                                                         

Český střelecký svaz, z.s., Krajské sdružení Plzeň, Koterovská 84, 326 00 Plzeň 

ZPRÁVA O FINANČNÍM HOSPODAŘENÍ za rok 2023 

Výdaje: 

1. Cestovné                                                                                          4 710,- Kč 

2. Telefony (příspěvky)                                                                         2 000,- Kč 

3. Střelivo + poháry do soutěží                                                           46 050,- Kč 

4. Valná hromada roku 2023                                                                3 385,- Kč  

5. Odvod daně                                                                                        883,- Kč 

6. Správa webových stránek KSP (odměna za vedení str.)                 5 000,- Kč 

7. Vyhodnocení mládeže za r. 2023                                                   16 318,- Kč  

8. Poplatky bance                                                                                 1 188,- Kč  

9. Lektoři na kurzech + občerstvení                                                   33 243,- Kč  

10. Příspěvky klubům v rámci Plzeňského kraje                                 23 176,- Kč 

11. Režie                                                                                             10 180,- Kč  

12. Reklamní předměty KSP                                                               21 720,- Kč 

 

Celkem výdaje za rok 2023                                                         167 853,- Kč 

 

Příjmy:  

1. Příspěvek od ČSS                                                                       135 200,- Kč  

2. Kurzovné (semináře rozhodčích, trenérů)                                     40 682,- Kč 

 

Celkem příjmy za rok 2023:                                                        175 882,- Kč 

 

Rozdíl (příjmy – výdaje):                                                       +    8 029,- Kč 
                                                                  

V Plzni, únor 2024                                    vypracovala: Ing. Dagmar Boušová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



6/ Zpráva revizní komise KS za poslední období – přednesla Mgr. Kateřina Frantalová. 

  
7/Diskuse 
 p. Kadlec – požádal p. Havla o zjištění, zda již SMK vytvořila pro letošní rok pravidla pro 

 rozdělování střeliva. 

 p. Kotek – se zajímal o možnosti čerpání dotací na stavební úpravy střelnice. 

− p. Fidler podal informace ohledně dotací od kraje a NSA a nabídl pomoc při zpracování 

− p. Kadlec přidal své zkušenosti ohledně žádání o dotace 

p. Světlík – požádal zástupce klubů o zkontaktování rozhodčích, kteří by měli zájem podílet se na 

závodech 1. kategorie v Plzni. 

 p. Špelina – vznesl dotaz na fungování brokové střelnice v Plzni. 

  - p. Černoch podal aktuální informace a vyjádřil optimistický názor, že v letošním  

 roce bude střelnice zprovozněna. Dále nastínil problematiku olověného střeliva v blízkosti vodních zdrojů, 

která se týká skeetového střeliště. 

 p. Pavlíček – vznesl dotaz ohledně papírových terčů pro malorážnou pušku. 

  p. Fidler informoval, že pí. Hulíkové se podařilo tyto terče získat a měly by být   

  dostupné v ceně cca 8000,- Kč (za kolo 4000 terčů). 

  p. Černoch přidal poznámku, že tyto terče jsou STK schváleny pro ČPM. 

p. Havel – požádal SSK Újezd sv. Kříže o termíny závodů. 

  p. Franta žádá o strpení kvůli domluvě s okolními kluby. 

p. Havel – požádal SSK Staré Sedlo, aby se ohledně žádosti o podporu střelivem a terči  obrátili na p. 

Fidlera. 

 p. Havel – požádal kluby, aby mu při zasílání termínů soutěží poslali také propozice.   

 p. Černoch seznámil zástupce klubů s problematikou plánování závodů na střelnici v   

 Plzni – Lobzích. 

  p. Franta zdůraznil nutnost domluvy mezi kluby ohledně termínů. 

  p. Černoch informoval o termínech mládežnických závodů a problematice vkládání  

 závodů do svazového kalendáře. 

  p. Havel doplnil informace ohledně plánování závodů. 

 



 p. Franta – vznesl dotaz ohledně možností podpory klubů pracujících s mládeží jinou než stávající 

bodový systém, který je pro malé kluby nepřívětivý. 

  p. Černoch informoval o činnosti sportovního ředitele p. Cipra, který se snaží toto řešit. 

  pí. Frantalová přiblížila problematiku malých klubů. 

  p. Fidler informoval o podpoře mládeže ze strany ČSS. Na „rozjezd“ klubů preferuje žádosti od 

měst nebo NSA – ČSS toto není schopen zajistit. Pro aktivní talentované střelce zmínil možnost podpory 

RSCM. 

  p. Havel vyjádřil názor, že ČSS podporu neposkytne. Doporučil se obrátit na KS   

 nebo RSCM. Dále informoval o posledním VV, kde řešil stanovy ČSS. Vyjádřil názor, že vydání nové 

verze stanov proběhne nejdříve příští rok. 

 pí. Hyková – vznesla dotaz na stav prezidia ČSS a požádala o jména členů. 

  p. Havel a p. Černoch vyjmenovali členy prezidia. 

  p. Černoch informoval o fungování prezidia a projevil optimistický pohled ohledně   

 financování ČSS, jelikož byla sportovní střelba zařazena do TOP 30 sportů v ČR. Dále informoval o nové 

tajemnici ČSS, plánu kvartálního zasedání VV a problémech ve fungování ČSS z důvodu výpovědí 

zaměstnanců. 

  pí. Hyková navrhuje doplnění prezidia členy z aktivních klubů, aby byly zastoupeny   

 kraje. 

  pí. Frantalová informovala o neideálním stavu v ČSS, kde VV je nekompletní.   

 p. Fidler informoval, že členy prezidia volí sjezd, a tedy kooptace nyní není možná.    

p. Havel vyjádřil rozhořčení z chybějících informací z ČSS, jelikož nejsou k dispozici zápisy z jednání. 

  p. Černoch vysvětluje tyto nedostatky nefungujícím sekretariátem ČSS. 

  pí. Frantalová reagovala na p. Černocha a pí. Hykovou a vysvětlila důvody své rezignace z 

prezidia. Vyjádřila názor, že president ČSS nefunguje dobře. 

 p. Franta – vznesl dotaz na důsledky problematické dotace v roce 2022. 

  p. Fidler informoval o vrácení dotace a udělené pokutě (celkem přes 2 mil. Kč). Trestní stíhání v 

této věci bylo odloženo, proti tomu podal ČSS odpor. Detailní informace nejsou dostupné, protože 

prezident ČSS je vázán mlčenlivostí. 

  pí. Frantalová informovala o neschopnosti ČSS doložit originální faktury.   

 p. Fidler doplnil, že ČSS komunikuje s Jihomoravským KS pouze prostřednictvím právníků.  

 pí. Hyková – se dotazovala na výsledek jednání škodní komise ohledně podvodně vylákané platby za 

ubytování reprezentace, kde ČSS vznikla škoda cca 200 tis. Kč. 

  p. Fidler informoval, že pí. Veverková byla potrestána odebráním odměn.   

 p. Černoch podal detailnější informace o celém problému. 

  pí. Frantalová, Hyková a p. Havel se shodují, že ČSS nepodává informace – chybí   

 zápisy z prezidia a VV. 
 

8/ Usnesení: přednesl V. Fiala schváleno                    19–0–0 

              1/ VH schvaluje: a) Zprávu o činnosti KS 

        b) Zprávu o hospodaření KS 

                                        c)  kooptaci nového člena výboru – Josef Fiala místo Ing. Petra Černocha 

           2/ VH bere na vědomí zprávu revizní komise 

           3/ VH ukládá: a) projednat diskusní příspěvky na nejbližším zasedání KS.                                                                                      

                                   b) zpracovat materiály z valné hromady a zaslat je klubům. 

Závěr: p. Havel přeje přítomným mnoho úspěchů do další práce, děkuje za účast a ukončuje VH. 

 

V Plzni 24.2.2024      

Zapsal: Ing. Pavel Světlík                                                     Zápis ověřil: Jaroslav Havel 

 


